

**SEKTIONSMÖTE | A-SEKTIONEN**

KALLANDE: A- & AT-STYRET

PLATS: SB-H1

TID: 12.00

NÄRVARANDE (95)

A1(24)

Hanna Johansson

Maria Elander

Kajsa Rosenlund Lindvall

Julia Drazic

Hanna Lundberg

Ellen Hällebrand

Elin Djurberg

Linnea Schultz

Ebba Gordon Hultsjö

Katriine Koit

Saskia Gedin

Joanna Nyberg

Patricia Simonson

Julina Lindquist

Sofia Selin

Anna Tegay

Amanda Ulvestig

Edvin Arnholm

Emelia Stenhammar

Emil Westlin

Asadullah Shafai

Sara Ekström

Clara Lundberg

Jonas Delin

AT1(24)

Vilma Kjellin

Isak Larborn

Hanna Vedin

Elin Israelsson

Frida Rehnberg

Sofia Löfgren

Denice Ivasson

Simon Brobäck

Irja Nilsson Nyberg

Pernilla Hermansson

Ellen Jonsson





Linnea Gabrielsson
Ida Lindbäck
Lina Xiao
Axel Grampp
Anna Moberg
Susanne Lam
Isa Kollberg
Matilda Andersson
Lina Eriksson
Katja Niglöv
Joel Sidenvik
Rebecka Leidelöf
Joesfin Kruger

A2(21)

Eloise Dahling
Fredrik Mandorf
Agnes Janfalk
Tove Blanck
Li Wallin
Amanda Nyberg
Lucy Chen
Alexander Svensson
Emma Frykberg
Helene Wallberg
Emma Olsson
Edvin Edström
Jonas Skogmo
Filip Larsson
Saga Nilsson
Oscar Johansson
Linnea Larsson
Sofia Olsson
Linnea Gustavsson
Jenny Helmer
Tim Vistrand

AT2(17)

Felicia Andersson
Maria Bruzell Roll
Axel Svensson
Linnea Ramne
Anna Larsson
Cecilia Lewenstedt





Rebecka Engvall
Ida Johansson
Maria Oxelman
Tobias Helmersson
Joline Schikan
Alida Schultz
Maja Lindroth
Andrea Eklund
Tove Wik
Emil Svantesson
Olof Nyman

A3(4)

Agnes Ståhl
Johanna Larsson
Matilda Svensson
Susanne Arsaelsson

AT3(4)

Rebecka Geber
Maria Tjäder
Alexander Radne
Sara Synnergren

MPARC(2)

Cornelia Franzén
Carl Darenlind

MPDSD(1)

Joel Ekelöf

ADJUNGERADER GÄSTER(2)

Adam Bäck Thorén
Ludvig Andersson





1. PRELIMINÄRER

1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl 12.07 av sektionsordförande.

1.2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande valdes enhälligt Tim Vistrand.

1.3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes enhälligt Cornelia Franzén.

1.4. VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÅKNARE

Till justerare valdes Andrea Eklund och Rebecka Engvall.

1.5. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift.

1.6. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Mötet befanns vara behörigt utlyst.

1.7. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN

Dagordningen fastställdes.

1.8. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Ändringar i dagordningen gjordes med tillägg: information från Kåren, FuM och en övrig punkt om 150 års jubelium.

Gäster från Chalmers Studentkår valdes att få ta del av mötet.

2. INFORMATION FRÅN KÅREN

Adam och Ludvig från CCC'18 informerar om ritpub och anmälan till cortegen.

Johanna Larsson från FuM berättar om att representanter till nästa års kårfullmäktige behövs och om någon från A är intresserad är det bara att söka.

Olof Svanberg från kåren kunde inte närvara.

3. INFORMATION FRÅN PA

Ingen kunde närvara.

4. STYRET INFORMERAR

Adam som kommunikatör emeritus Styret 17/18 informerar att han gått av och att sektionsstyrelsen godkänt detta. Ansvarsbefrining sker dock samtidigt då resten av Styret 17/18 går av till sommaren.





5. ANONYM INLÄSNING

Tove Blanck tillsammans med fler representanter från Genusgruppen informerar om frågan anonym inläsning. Det finns på alla andra utbildningar när det kommer till tentor men på A skulle det innebära anonym inlämning av projekten till kritikerna för att lättare kunna undvika diskriminering. PA Kia har stött på motstånd från ledningen för att kunna genomföra detta och nu söker Genusgruppen stöd från studenterna för att kunna genomföra det.

Fråga kommer från sektionsmötet om ledningen har sina argument för att behålla namn. Skulle vara intressant att höra vad de säger i ett stort möte.

Argumenten för att behålla namn vid inlämning är för att ”du ska kunna stå för sitt projekt”. Det extra administrativa arbetet är också använt som ett argument mot.

Sektionsmötet röstar ja för att stå bakom Kia och Genusgruppen i frågan om anonyma inläsningar.

6. INVAL

Valberedningen kommer fram.

6.1 Agnes börjar med fyllnadsval till Styret 17/18.

6.1.1 Valberedningen nominerar Anna Moberg, A1 till kommunikatör.

Fråga om varför Anna söker kommunikatör. Hon svarar att det verkar spännande, lärorikt och kommer vara en bra erfarenhet.

Mötet väljer enhälligt in henne.

6.2 Eloise fortsätter med inval av revisorer 2018.

6.2.1 Valberedningen nominerar Axel Grampp, A1 och Hanna Eriksson, A1.

Mötet väljer enhälligt in dem.

6.3 Johanna fortsätter med inval till Rusta 18.

6.3.1 Valberedningen nominerar Lucy Chen, A2 till Ordförande.

Lucy nominerar Annan Larsson, AT2 till Ordförande istället.

Anna säger att som grupp har de diskuterat om posterna och Anna känner sig bekväm till ordförandeposten.

Huvudansvar ska bli ET-raj som kommer vara ett arrangemang efter Tentaveckor i form av fester/sittningar. Sångboken kommer de ta om hand om och ha ansvar för bryggeriet istället för PubA.

Mötet väljer enhälligt in Anna Larsson.

6.3.2 Valberedningen nominerar Axel Svensson, AT2 till kassör i Rusta '18.

Mötet väljer enhälligt in honom.

6.3.3 Valberedningen nominerar

Helene Wallberg, A2

Alexander Svensson, A2





Emma Olsson, A2
Edvin Edström, A2
Lucy Chen, A2
Emma Frykberg, A2
Cecilia Lewenstedt, AT2
Linnea Ramne, AT2
till övriga ledamöter i Rusta '18
Sektionsmötet väljer enhälligt in dem.

7. A0K

7.1 Amanda, ordförande, presenterar verksamhetsplanen för A0K'18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.

7.2 Anna, kassör presenterar budgeten för A0K'18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.

8. A6

8.1 Juline, ordförande, presenterar verksamhetsplanen för A6'18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.

8.2 Patricia, kassör, presenterar budgeten för A6'18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet. Fråga om varför uthyrningsinkomsten ser större ut för A6 18 än andra år? Värmeskåpen är redan uthyrda så pass mycket att A6 18 redan ligger över tidigare års inkomster i den kategorin.

9. PUBA

9.1 Ordförande Hanna presenterar verksamhetsplanen för PubA'18.
Fråga om 10års jubileum. Planering skall börja. Sektionsmötet godkänner ändring att lägga till en punkt om jubileumet och att PubA ska hålla i ett event.
Verksamhetsplanen godkänds enhälligt med förändring av sektionmötet.

9.2 Kassör Elin presenterar budgeten för PubA'18.
Fråga om avsyning 12000 kronor betydde att de räknade med att få behålla depositionen. Nej, det står för uthyrning av lokalen. Sektionsmötet godkänner ändring av denna punkten.
Budgeten godkänds enhälligt med förändring av sektionmötet.

10. A-LAGET

10.1 Ordförande Ida presenterar verksamhetsplanen för A-laget 18.
Fråga om CM i volleyboll. Anmälas sker via mejl. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.

10.2 Kassör Emil presenterar budgeten för A-laget 18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.

11. FOTA

11.1 Ordförande Simon presenterar verksamhetsplanen för FotA 18. Den godkänds enhälligt av sektionmötet.





11.2 Kassör Denice presenterar budgeten för FotA 18. Den godkänds enhälligt av sektionens mötet.

12. PROPOSITIONER OCH MOTIONER

12.1 Motion om bildande av Fika kommitté

Lisa Kollberg berättar om att det finns Fika kommittéer på andra sektioner och att Fikas uppgift skulle vara att fixa fram fika till sektionen bland annat under inlämningstider.

Fråga om inkomster, hur ska de få in det?

Tim Vistrand går in som kassör och svarar att det finns pengar från PA och både KG och Kia är för Fika. AUU får pengar för att fixa fika efter kurser är slut. Fika skulle då kunna avlasta utskotten i detta. 5000 sattes som startbudget med tanken är att de ska gå +/- noll.

Fråga om de skulle kunna ha hand om kylskåpsfika och som skulle kunna bli för alla - inte bara AT. Sektionsmötet väljer enhälligt att godkänna motionen.

Information om inval för Fika kommer att komma så snart som möjligt via valberedningen.

13. ASPNING

Tim Vistrand berättar om aspinfo-mötet som kommer hållas med Styret tillsammans med itskotten den 20/3.

Vecka 15 och 16 är det aspning.

Mer information kommer.

14. HEMSIDAN

Finns kvar än så länge.

15. ÖVRIGA FRÅGOR

Extrainsatt punkt om 150 år jubileum.

Fråga om intresse finns att till hösten kunna fixa en bankett/bal i liknelse som V har i maj månad. För 25 år sedan firade A och V ihop med nu är vi två separata sektioner.

Fråga om det finns intresse om att fira sektionen som fyller 150 år. Personer behövs för att redan nu börja kolla lokal osv.

Facebook inlägg kommer och ett event ska upp så om man är intresserad kan man skirva upp sig.

Anollk18 framförde en dans.

16. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl 13.19





MÖTESSEKRETERARE

Namn Cornelia Franzén, MPARC

Underskrift

Göteborg den 15e mars 2018

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Rebecca Engvall

Underskrift

Göteborg den 15/3-18

Namn

Andrea Eldlund

Underskrift

Göteborg den 15/3-18

Inofficiellt:

